

# 關顧在臺外籍人士委員會代禱報告

TECC's Prayer Newsletter March 2012

中華基督教福音協進會 – TECC Ministries 23444 永和區保生路一號 20 樓

(02) 8660-1070 #170 <http://tecc-resources.blogspot.com>

Fax: 02- 2231-1070 email: [tecc.gospel.adm@gmail.com](mailto:tecc.gospel.adm@gmail.com)

## 親愛的關顧在臺外籍人士委員會的朋友們平安!

神國”更好的氣氛火熱來到正在全島興起。相當正常。事實上，新年期間仍然真的有很多工作要做。關顧在台外籍人士委員會正在預備下一次的大活動。目標是：吸引南亞國家的台灣移民或未婚媽媽心靈需要的關懷。他們都沒有提到最近公佈的台灣外勞人數 435,000。然而，他們的心靈需要很大。如何在多偶像崇拜的文化上調整？如何學會成千上萬中國文字，成為他們兒童家庭作業需

要的幫助呢？如何賺錢，養活一個家庭，維持一個家庭的運作？TECC 決定為這些中壢的母親在 5 月 12 日舉辦特別的活動！我們期望有幾百個母親來參與並請您以禱告支持，當然您也可以透過奉獻支持。如果對細節有興趣可洽詢張牧師（0919-576-041）或寄信到 TECC 或電子郵件（0932922190，[tecc.gospel.adm@gmail.com](mailto:tecc.gospel.adm@gmail.com)）。

越來越多的教會和醫院以不同的角度看我們的移民和外籍勞工，並支持 TECC 的努力服事他們的基本需要。我們肯定她們值得關心，長遠的目標，要真正成功傳福音給台灣社會這個日益增長的群體。剛剛離家的未婚南亞移民要習慣台灣的民間宗教和祖先崇拜的命運是一個殘酷的決定，台灣的教會也有負擔。其中大多是來自越南的婦女。為基層事工具體的培訓 TECC 不差派教師仍然可以提供進一步的協助。對，沒錯，我們仍然有一些最近出版的書籍可供購買。這本雙語“移民宣教”第二部分，教我們在歷史中神如何大能的祝福國家，了解更多移民宣教。超過 100 多頁的書，對班級和個人的需要是理想的選擇！

## 禱告的需要和財務的支

主要需求之一是這些人以他們的語言讀神的話語。TECC 有印越南/中文雙語的馬可福音克，印尼/中文雙語的路加福音和贊助者定期的“Jendela HATI”以強有力的見證出版優良的宣教雜誌，並提供網站透過 TECC 博客支持移民尋找台灣的教會。例如多一點關注在台灣的泰國人是否改變？但最新的英文版禱告手冊“世界宣教”，令人訝異在濃厚的佛教文化的泰國基督教

會有大幅增長！這怎麼發生呢？嗯，當然是主的工作。超過 750 泰國人回到本國受洗加入教會（2000-2011 之間），並相信基督的追隨者會幫助他們。此段未提台灣菲律賓教會，確信每一個在台灣家庭和工廠的外國人收到免費的“Kaibigan”宣教雜誌提供中英文查經和崇拜聚會，幾乎在每一個菲律賓人的地方。也為今年 TECC 珍惜您的禱告和友誼。如果你有印尼，越南，泰國或菲律賓之間的事工，並希望我們為你禱告，請隨時讓我們知道。

## 代禱事項:

感謝 TIEF 和一些贊助商印尼宣教雜誌可以繼續出版（仍然需要！）為高雄成功拓植越南教會，幾年後的越南福音事工也為 Thu 牧師成功的家庭事工和未來幾個月加拿大的 Hannah Nguyen 禱告。為持續在泰國北部和台灣中部之間的許多福音運動禱告。為台灣泰國團契和同工第八個泰國教會牧師禱告。

為普世宣教打開外籍人士藉福音之門!

## TECC Taiwan Expatriate Caring Committee



(02) 8660-1070#170 (O)  
Cell: 0932 922 190  
<http://tecc-resources.blogspot.com>



Evangelist Wannee:  
churchplanter in Neili



P. Nikorn, Missionary  
from Thailand leading  
Pastor of Thai Fellowship  
Association Taiwan



10 year Thai Church in  
Kuanin Celebration

## Dear Friends,

As better temperatures are coming the zeal to do even more for the “LORD’s Kingdom” on the whole island is rising. – Well, quite normal. In fact there really is much to do in this still new year. TECC is preparing for a next bigger event. The goal: to draw attention on the spiritual needs of Taiwan’s immigrant mothers or in-married women from South Asian countries. They are not mentioned under the 435,000 labor recently published number of foreign workers in Taiwan. Yet their spiritual needs are tremendous. How to adjust in a culture with some many idols to worship? How to master thousands of Chinese characters, and to be of help for the children in their homework needs? How to make money, feed a family and keep a household running, without running out of stem? TECC decided to organize a special event for these mothers in **Chungli at May 12<sup>th</sup>**! We expect several hundreds mothers coming and would value your support in prayer and of course what you can contribute to its success. If interested ask Pastor Chang (0919-576-041) for the details or send the TECC administration a note or a mail (0932 922 190, [tecc.gospel.adm@gmail.com](mailto:tecc.gospel.adm@gmail.com)) for a tentative digital program.

## Indonesian, Thai and Vietnamese Ministries:

An increasing number of churches and hospitals has begun to see our immigrants and foreign workers from a different angle and supports TECCs efforts to serve in their basic needs. While we definitely value so much shared concern we are far from the goal to really successfully reach this growing group of Taiwan’s society.

To just *leave* inmarried South Asian immigrants to their *fate* to get accustomed to Taiwan’s folk-religions and ancestor worship is a cruel decision, for which the church in Taiwan is accountable too. Among them are mostly woman from Vietnam. In terms of specific training for grassroots ministry TECC still can offer further assistance without sending teachers. Yes, right we still have some of the recently published books left for purchase. With its bilingual “immigrant missiology” in the second part it can teach us how God in history powerfully blessed nations who understood more about immigrant mission. This more than 100 page strong book is ideal for both, classes and individual needs!

## Special Needs for Prayer and financial Support

One of the major needs is to bring these people the word of God in their languages. TECC has printed Gospels of Mark in Vietnamese/Chinese, gospel of Luke in Indonesian/Chinese and sponsors the regular publication of “*Jendela Hati*” an excellent mission magazine with powerful testimonies and provides website support for immigrant church seeking people in Taiwan through our TECC blog. Does a bit more concern for instance for Thai people in Taiwan change much? However has purchased the latest English version of the famous prayer book “Operation World” reads with great surprise of a strong growth of the Christian churches in Thailand, in midst of strong Buddhist culture! How can this happen? Well, certainly it is the LORDS’ work. But the more than 750 Thai who went back to their home country as baptized church members (between 2000-2011) and convinced followers of Christ helped too. This paragraph would be incomplete without mentioning the tremendous efforts of the Taiwan Filipino churches, who make sure that every foreigner in the families and factories of Taiwan receives the mission magazine “Kaibigan” with an offer for a free bible course in English or bible studies and worships meetings at nearly every place with some Filipino.

Also for this year TECC values your prayers and friendship. If you have s ministry among Indonesian, Vietnamese, Thai or Filipino and would like us to pray for you please feel free to let us know.

Alain Haudenschild, TECC Ministry Coordinator

請支持我們: 國泰世華銀行·永春分行, 台北市信義區忠孝東路五段 687 號 (Cathay United Bank, No.687, Sec. 5, Zhong Hsiao E. Road, Sinyi District 110, Taipei City, Taiwan) 銀行代號:0130785: 帳號 A/C 078-50-400-3484, 中華基督教福音協進會(Chinese Christian Evangelistic Association)註明: “普世宣教中心, TECC”, 劃撥帳號 14514373 「社團法人中華基督教福音協進會」, 註明: “普世宣教中心, TECC”.